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Eg, på vå vegne av bebuarane på "nedre" Fosse ønsker at det søkes om breibånd til Fosse i Meland. 
Det PR. I dag bare vanlig kobber linje som har veldig begrensa kapasitet, og over så langt spenn som 4 km 
til sentralen, blir bredbåndet svært ustabilt. Det foregår/ har foregått forholdsvis stor utbygging av 
boliger her oppe (heldigvis) og det flytter stadig inn yngre folk(heldigvis) med andre nettvaner. Eg har 
lagt merke til at for hvert hus som blir tatt i bruk, så blir breibandet bare dårligere. 
  
Eg meiner at også utbyggere må kunne bidra med denne formen for infrastruktur.  
 
Med vennlig hilsen 
Svein-Erik Karlsen  
 
 


